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AKTUÁLIS ÜGYEK - Temmer-i Anéeka (Plejádok nyílthalmaz, 
Taygeta rendszeréből való kontakt) 

 

Ez a videó a Temmer-i (bolygó a Taygeta rendszerben, Plejádok nyílthalmaz) Anéeka-val Robert és 
Gosia által váltott kérdések és válaszok összefoglalója az utóbbi hónapból. A Covid19-el, oltásokkal és 
másokkal foglalkozik.  

 

Robert: Hogy elemzik a taygetaiak a 3D-s vírusokat 5D-s laboratóriumokban? Nem alakul vissza a DNS 
eredeti formájába a Van Allen-övön való átjutás során? 

 

Anéeka: Ez bonyolult. A mintát egy speciálisan kialakított tartályban kell szállítani, ami a mintát a saját 
rezgési szintjén hordozza. Ha az eredeti minta is 3D-s, akkor megtartja rezgési szintjét és nincs szükség 
speciális tartályra és hagyományosabb módon lehet vizsgálni. 

 

Ez egy laboratóriumi felszerelés és a hajók fel vannak ilyenekkel szerelve, mert tudunk már erről a 
problémáról. Ez a speciális tartály egy kb. 40 cm-es átlátszó üveg henger, titánium kialakítással, 
melynek csatlakozói és vezérlése egy kis holografikus érintőképernyőn van, speciális hozzáféréssel a 
kutató eszközök számára. 

 

Robert: Ha a vírusok csak exogének, hogy találtatok SARS-vírust a kínai levegőben? 

 

Anéeka: Olyan sokan váladékolták azt ki, hogy telítette a környezetet. Az előző kibocsátok 
megtöltötték a levegőt, amely egy gátat képezett fent, amelyek később lehulltak a földre, mint például 
Japánban, ahol fekete esővel találkoztak. 

 

Ma, habár a drónok találtak vírusos anyagokat, vagy exogént, úgy hisszük túl kicsi ez a mennyiség, 
hogy chemtrail okozta volna őket, ahogy eleinte gondoltuk. 

 



Robert: Meg szeretném tudni, hogyan tudnánk a pácienseken segíteni, hogyan tudnánk segíteni a 
légzésükben, a nyálka eltávolításában, amelyre azt mondják akadályozza a légzést? 

 

Anéeka: Első lépésként sürgősen távolítsd el őket mindenféle elektromágneses sugárzás közeléből. 
Tedd őket egy jól kialakított Faraday-kalitkába. Még a kis mágneses kisülések is nagyon érzékenyen 
érintik őket, mivel nagyon gyengék. Tehát nincs telefon, és lehetőleg minél messzebb kerüljenek a 
magas feszültségű helyektől, mint például kórházi gépek, TV és főleg az újraélesztő gép. Szükségük van 
oxigénre, igen. A lélegeztetők tüdő károsodást okoznak. Másfajta lélegeztetőre lenne szükségük. Az 
oxigénellátás hiánya sejthalált (sejtnekrózis) okoz, amelyek károsítják a tüdőszöveteket. Ezután a 
lélegeztetőkkel pedig arra kényszerítik a tüdőt, hogy mesterségesen kitáguljon és összehúzodjon, 
amelyek szövetszakadást, fekélyesedést és vérzést okoznak, amelyek még tovább károsítják a tüdő-
léghólyagocskákat (alveolus). 

 

És mi történik a többi oltással? Azt állítják, Mexikóban kanyaró-járvány tört ki a be nem oltott gyerekek 
körében, mivel szüleik azt hiszik, hogy ezzel akarják a lakosságot ellenőrizni. Valóban létezik ilyen 
járvány vagy ez csak hamis hír? 

 

Anéeka: Jelenleg minden oltás szennyezett és ugyanannak a tervnek a része. Már nem az a kérdés, 
hogy egy oltás működik vagy sem (ami önmagában is kérdéses). Hanem az, hogy nem tudod mi van 
bennük. MINDEN OLTÁSBAN nehézfémek vannak, amik a test elektromágneses reakcióképességét 
növelik. És ez az, ami öl, a megterhelő befolyások. Bizonyított, hogy egy NEM oltott lakosság 400-szor 
egészségesebb, mint egy beoltott. NE oltsd be magad semmi ellen. 

 

A vírusellenes oltások mind átverések, főleg a 9 éves és még fiatalabb kislányoknak adott Papilloma 
vírus elleni oltás. Ők az oltásból kapják el a papillomát, mely sterilitást (terméketlenség) okoz és 90%-
ban felelős további, egész életen át tartó mellékhatásokért a beoltottak között. A halálozási arány akár 
40%-os is lehet, a vizsgált populáció nagyságától függően. 

 

Robert: Tudom, hogy AIDS nem létezik. De a kérdés az, hogy az AIDS egy hazugság? Vagy csak gyenge 
immunrendszert takar? 

 

Anéeka: Az AIDS egy másik átverés, amelyet ugyanazok terveztek meg, mint a mostanit. Nincs AIDS 
vírus, sem semmi hasonló. Tüneti kezelés, amit adnak és az emberek a gyógyszerektől halnak meg. Dr. 
Tedros Adhanom Ghebreyesus az Egészségügyi Világszervezet (WHO) főigazgatója a Bill Gates klub 
tömeggyilkosa és haverja is, valamint részese az AIDS színháznak is. 

 

Robert: Valaki azt kérdezte tőlem: Aneeka azt mondja a videókban, hogy a vírusoknak DNS-ük van, míg 
a Földön azt mondják, hogy RNS-ük. 

 



Anéeka: Az RNS a DNS egy variánsa, a DNS része: dezoxiribonukleinsav / ribonukleinsav. A legkisebb 
és legegyszerűbb vírusokat csak nukleinsav és fehérje építi fel. A nukleinsav a vírusgenom, amely a 
részecskén belül helyezkedik el, és lehet DNS vagy RNS. Ezt a genomkészletet és a szorosan kapcsolódó 
fehérjéket "magnak", nukleusznak, nukleoproteinnek vagy nukleoidnak nevezzük. 

 

Robert: Hogy tudnak egy lopakodó üzemmódű űrhajót megtámadni és megsebesíteni hagyományos 
rakétákkal ha az más denzitásban van és egy energia toroid védi? 

 

Anéeka: Széles spektrumú skaláris energiafegyverekkel pulzálnak, abban a pillanatban, amint a rakéta 
eléri a hajót. A hajó abban a pillanatban nincs más denzitásban, mert fizikailag kölcsönhatásba lép a 
3D-vel, és a másodperc töredéke alatt találnak egy rést a pajzsok harmóniájában, és még akkor is, ha 
ez nagyon gyenge, amikor ezt elérik, a kár nagyon kicsi, a bosszantó viszont az, hogy "valami" vagy 
bármi is átlépte a pajzsot. De nincs már ilyen problémánk, mert a pajzsok dinamikáját skalárissá 
változtattuk. Ne feledd, hogy a skálázás egy olyan frekvencia sorozat, amelyet vagy továbbítanak, vagy 
megváltoztatnak másodpercenként, néha ezredmásodpercenként, egynél több denzitást 
befolyásolva. 

 

Robert: Mi az az influenza? 

 

Anéeka: Energetikai dekompenzáció. Kimerültség. Stressz kíséretében, amelyet opportunista módon 
más fertőzések is követnek. Ezt jelenti. 

 

Robert: Mit tudsz erről: Spanyolország genetikai PCR-teszteket fogad a koronavírus ellenőrzésére. 

 

Anéeka: Ez ugyanaz a teszt. Azok a gének okkal vannak ott. Nem észlel semmit. Csak találtak valamit, 
amellyel fenntarthatják hazugságaikat. Felismeri a genetikai anyag bizonyos láncait, amikor a test sok 
stressz alatt van. Mint amikor influenzás leszel például. Vagy sugármérgezést kapsz. Hogy egyik vagy 
másik áll fenn, abban a teszt nem tud különbséget tenni. A sugármérgezés lehetőségét figyelembe 
sem veszik. 

 

Robert: Megértettem. Szerinted miért érdekli őket annyira az, hogy megtudják, a lakosság melyik része 
koronavírusos? 

 

Anéeka: Hogy megtudják, hogyan módosítsák tervüket. 

 

Robert: Azt mondtad, nem szabad lélegeztetőkészüléket használni? 

 



Anéeka: A lélegeztetőgépek károsítják a tüdőt. De azt mondják, hogy a koronavírus miatt történik 
mindez. Kényszerítik a tüdőt, hogy kitáguljon és összehúzódjon. Ezek belső sérülést okoznak, a sejtek 
halálát, belső vérzést, majd a tüdő tovább veszít oxigén- és a hemoglobin-csere képességéből. Ez a 
beteg halálát okozza. A probléma az, hogy az 5G frekvenciái zavarják az oxigén abszorpcióját. A 
betegek alapvetően fulladoznak, nem tudnak lélegezni. Ezt láthattad januárban Wuhanban. Elesnek. 
Az 5G-tól nem tudnak lélegezni. Az oxigén molekula megváltozik, amikor ki van téve ennek az 
elektromágneses sugárzásnak a frekvenciájának. 

 

Más szavakkal: olyan, mintha nem lenne oxigén a légkörben. Ez még olyan helyeken is megtörténik, 
ahol hivatalosan nincs is 5G, mint például Svájcban vagy Latin-Amerikában, mert nem mondják el 
nekünk, hogy gyakorlatilag minden országban a katonaság az 5G-t használja egymással, a 
készülékeikkel és automatizált berendezéseikkel kommunikálni. Ez megmagyarázza azt, hogy egyes 
távoli régiókban miért fordulnak elő vagy jelentenek eseteket. NEM elegendő az 5G csak polgári 
használatú leállítása. 

 

Robert: Van több információd a társadalmi távolságtartásról? Mindig ezt hangsúlyozzák. A műholdak 
számára ... Helymeghatározás? 

 

Anéeka: Ha lennének vírusok, ez fölösleges lenne, a maszk is, mert többek között növelik a szén-dioxid 
belégzést, és ez stresszt okoz a testben, csökkenti az immunitást, és hajlamossá tesz légzőrendszeri 
fertőzésekre. És még a rákot is elősegíti a test alacsony oxigén-ellátása miatt. 

 

Igen, ez a műholdak számára szükséges. Ha az emberek túl közel vannak egymáshoz, akkor a jel 
megsérül, és nem tudják jól olvasni, hogy hány ember gyűl össze. Tehát nem akarják, hogy sok ember 
összegyűljön. 

 

Látjuk, hogy NEM az 5G okozza valójában ezt a covid-19 helyzetet, hanem a nano-technológia 
aktiválására használják. De önmagában sejteket pusztít el és végtelen problémákat okoz minden 
élőlényben, akár égést is okozhat. És ezt teljesen el kell utasítani. De nem ez a covid-19 oka. Ennek oka 
a média. 95% média és hazugság ... és 5% körüli az 5G hatása. Hazugság és még több hazugság a 
médiában. Többé SEMENNYIRE SEM bízhatsz a hivatalos médiában. 

 

Robert: Mit gondolsz azokról, akik önként jelentkeznek az oltásra? 

 

Anéeka: Hogy gyakorlatilag halottak. Vagy hogy nem számít, mert ezzel is csak manipulálni akarnak. 
Semmit sem adnak nekik, vagy csak vitaminokat injektálnak, majd azt fogják mondani, hogy az oltás 
sikeres, viszont amit a tömeges lakosságnak adni fognak, az halálos nanotechnológiával járó sátáni 
oltás. 

 



Robert: Érdekes meglátás. Az önkénteseket egy valamivel oltják, a lakosságot pedig teljesen mással. 

 

Anéeka: Persze! Ezenkívül az embereknek egy ideig nem lesznek káros tünetei. Ez azért van, hogy 
elmondhassák másoknak, hogy nincs semmi baj vele. Majd később tömegesen hullnak el. 

 

Robert: Tehát a végső cél a teljes lakosság beoltása. Nem a 60 Ghz-es 5G vagy a „vírus”. 

Anéeka: Így van. Az 5G önmagában NEM az oka ennek a covid-19 őrületnek, ezt már nagyon alaposan 
leellenőriztem. Hanem a népesség ellenőrzése a chip segítségével az 5G által kezelt információ 
mennyisége és a bolygószintű lefedettsége által. 

 

IGEN, önmagában olyan tüneteket okoz, mint az influenza vagy a covid-19, ami nem zárja ki, hogy 
egyes helyeken energiafegyverként használják arra, hogy az embereket beteggé tegye, hogy azt 
mondják, hogy ott nagy covid-19 járvány van. 

 

Robert: Igen. És egy másik dolog. Tudod honnan jön a Covid-19 név. Swaruu beszélt valamilyen katonai 
műveletről. 

 

Anéeka: C overt O peration V irus I mminent D estruction - 2019 COVID-19 – Magyarul valahogy így 
hangzana: Vírus Azonnali Megsemmisítés Fedett Hadművelete. Igen, ez egy katonai hadművelet. 
Érdekes látni, hogy törvényileg tiltott a vírus vagy koronavírus szó használata, figyeld meg, hogy senki 
sem használja már, csak a covid-19 nevet. Mert nem is egy vírus. 

 

Robert: És erre a kormányok hogy nem jönnek rá? 

 

Anéeka: A covid-19 végrehajtása előtt (amely egy globális katonai művelet nem egy járvány. Ez az, 
amit nem mondanak el az embereknek) a bábuikat helyezték először hatalomba a világ minden 
országában. Titkos társaságaik és szabadkőműveseik révén. 

 

Hallottam, hogy az orvosok különféle teóriákat állítanak fel arról, miért nevezik covid-19-nek, de nem 
ez az igazi ok. Ha az orvosok más jelentést szeretnének adni ezeknek a  betűknek, rajtuk múlik, de az 
is csak a hazugság egy másik rétege. 

 

Robert: Tudnál mesélni az oltásokba rakott nanotechnológiáról? 

 

Anéeka: Hogy nem az egyedüli problémák az oltásokban. Számtalan kémiai és szerves anyagot 
tartalmaznak, köztük emberi magzat-részeket is, amelyek önmagukban is az immunrendszer 



összeomlását okozzák. Nem ismeretes, hogy mi is szerepel a vakcinákban, mindegyik különböző, de 
mocskos dolgokat tartalmaznak, mint például állati agyrészeket vagy többek között állati és emberi 
csontvelő kivonatokat. Az oltások egyáltalán nem azok, aminek mondják őket. A mögöttük álló 
pszichopaták rituális sátánista jelentéseket adnak az oltásoknak. 

 

Meg kell értened, hogy ez önmagában nem csak egy oltás, amely nyugalmi állapotban lévő csírákat 
tartalmaz, amely immunválaszt vált ki. Hanem már az elejétől fogva azzal a céllal készülnek, hogy 
betegséget okozzanak azokban, akik megkapják. Hogy függõvé tegyék őket az orvosi rendszertõl, a 
nagy gyógyszergyáraktól és annak gyógyszereitõl. Egészen el a lakosság egyes részeinek 
megtámadására, akik meg kell betegedjenek, vagy sterilizálódjanak. Vagy hogy előkészítse őket a 
programozott és ellenőrzött halálra. Például ma már ismert, hogy a covid-19-pozitív tünetmentes vagy 
tünetekkel rendelkező személyek túlnyomó többsége valamikor a távoli- vagy közelmúltban megkapta 
az influenza oltást. 

 

Robert: Vannak olyan oltások, amelyek függőségeket okoznak? Vagy meddőséget? Azokat gondolom 
lányoknak adják be inkább. 

 

Anéeka: Oltások által függőséget okozni a bennük lévő anyagok befecskendezése által tudnak egy 
bizonyos lakosság-rétegre célozva, amely rákényszeríti őket, hogy a Big Farma gyógyszereire 
szoruljanak vagy függők legyenek tőlük, legyen ez akár kokain, heroin vagy más, modern, szintetikus 
kemény drogok, mint például a kristály vagy hasonlók. Mindezt a lakosság ellenőrzése céljából. 

 

Gosia: Egy kérdés. Alex orvos-barátunk, azt kérdezi: Meg akarom vizsgálni a koronavírus oltását, és a 
benne lévő nanotechnológiát. Látható valahogyan? Bizonyítani? Mikroszkóppal ... vagy valamilyen 
műszerrel? 

 

Anéeka: Válasz: Egyetlen oltás sem ugyanaz, mint a következő, még ugyanazon a csoporton belül sem. 
Ez egy komoly probléma. Egyféle oltást adnak tesztelésre és egy másikat fecskendeznek be a 
lakosságnak. Tehát, ha egy laboratórium egy oltásminta vizsgálatát kéri, akkor a legjobbat fogja kapni, 
amelyet már felkészítettek erre az esetre, azaz nem fog semmit vagy semmi különöset benne találni, 
de ez NEM reprezentatív azokra az oltásokra, amiket az embereknek adnak. 

 

A nanotechnológia nagyon kicsi, egy laboratóriumi elektronmikroszkóppal kellene megnézni, de még 
így is csak fém pontként vagy töredékként jelenne meg. Maga a nanotechnológia nem csak kicsi, mint 
egy mozgatható kis karokkal rendelkező robotok (ezek is léteznek), hanem egy látszólag közömbös 
fém is, amely anyagokat bocsát ki vagy mágnesesen reagál egy töltési ingerre. 

 

Gosia: A tömeges oltások idején, mielőtt valaki beadná, arra gondolhatna: „Hé, meg fogom vizsgálni, 
hogy mi van benne.” Más szavakkal: a kórházak milliói között elő kell forduljon, hogy VALAKI ezt 
megteszi, a lakosság részére szánt oltással. 



 

Anéeka: Ez így van egy utcai minta esetén. Ebben az esetben még érvényesebb lenne. És találnál benne 
mindenféle szemetet és vegyi anyagot, fémeket és szerves hulladékot. Ma már ismert, hogy az oltások 
miket tartalmaznak, amint fent is elmondtam. 

 

Robert: Stimulálniuk kell, 60 Ghz-nél is magasabban. 

 

Anéeka: Lehet, hogy a 60 GHz-nél nagyobb stimuláció nem elegendő, nem csak egy frekvenciára 
reagálnak, és szükség lehet egy speciális jelre, amelyhez konkrét parancsokat kell aktiválni, mint egy 
teljesen távolról vezérelhető objektumot. A sejtcsoportok nemcsak immunválaszt okoznak a testben, 
hanem gyulladásos, autoimmun és allergiás választ is. 

 

Robert: Melyek különösen sok autista gyereket szülnek. 

 

Anéeka: Ez bizonyított. 

 

Robert: És a papilloma oltás. 

 

Anéeka: Az meddőséget és halált okozhat a lányoknál. 

 

Robert: Van bármilyen információd az egyetemes vakcináról? 

 

Anéeka: Hogy nem létezhet. Az csak még több bajt okozna. Egy őszinte orvos sem fogadhatja azt el 
lehetségesnek. Nem helyezhetsz be több kórokozót anélkül, hogy össze ne omolna tőle a rendszer, 
amint az történik a hármas vírus oltással (MMR), amit a gyermekeknek adnak és autizmust okoz. Bár 
azt bármilyen vakcina is okozhatja. 

 

Robert: És még inkább veszélyes, ha idősebb ember vagy, igaz? 

 

Anéeka: Nem, bármely életkorban káros. Egyes korosztályok érzékenyebbek lehetnek egyik vagy 
másik dologra. És ez személyenként is változik. 

 

Robert: Fajonként is? 

 



Anéeka: Fajonként is, de kevésbé. 

 

Robert: Az egész csak egy színház. 

 

Anéeka: Igen, és egyik sem a covid-19 ellen van. De azt fogják mondani nektek, hogy a Covid-19 ellen 
van. És ez az, amit be akarnak adni a járvány mentségével. Mivel egy szörnyű anyagot kell 
beinjektálniuk, ezért egy hamis járványt teremtettek, hogy mentségük legyen arra, hogy az oltásokat 
a lakosságra kényszerítsék. 

 

Robert: Azután a maszk és CO2 átverés. 

 

Anéeka: Az orvosok akkor viselnek maszkot, amikor egy beteget nyitott sebekkel látnak el, hogy ne 
történjen szennyeződés a nyál által. A maszkot nem lehet a vírus átjutásának megakadályozására 
használni, mivel a szövet túlságosan átjárható ahhoz, hogy megállítsa a vírusokat. Ez olyan, mintha egy 
ciklon drótkerítést használnál a szúnyogok megállítására. Az oxigén-korlátozás miatt az emberek 
hajlamosabbak a légúti megbetegedésekre. Így növelve annak a lehetőségét, hogy elkapjanak valamit, 
amiről később azt mondhatják, hogy az covid-19. NE VISELJ maszkot. Megbetegedhetsz. 

 

Van egy ezoterikus jelentése is a maszk viselésének. Elnémítás, elszigetelés a társaidtól, hogy ne lássák 
az arcodat. Nem mosolyoghatsz. Korlátozza az emberi interakciót, és mechanikussá, sterillé teszi. 
Nincs arckifejezés, amely pedig nagyon fontos lenne. Ami önmagában is elősegíti a félreértéseket. 

 

Sok helyen nem mehetsz ki maszk nélkül. De nem tudnak mindenkit megállítani. Maszkok nélkül 
kellene járjatok. Harcolnotok kell a jogaitokért. 

 

Robert: Azok az emberek, akik szemüveget is viselnek, lencséjük bepárásodik. 

 

Anéeka: Igen, és ez baleseteket okoz. Én is láttam. És jelentős számú baleset történik, amelyek közül 
néhány halálos kimenetelű, és azok okozzák, akik elalélnak vagy akiknek a reakcióik lecsökkentek a 
kormánynál, mivel a maszk viselése miatt csökken az oxigén mennyisége. 

 

Vannak erre trükkök. Használj átalakított maszkot, alatta légzőnyílásokkal, hogy tudjál alatta is 
lélegezni. Vagy viselj olyan maszkot, amelynek külső szűrői vannak, és alatta üres. Leleményesnek kell 
lenned ott, ahol a viselése mindenképp kötelező. 


